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Sv. Sebeščan. Naš občinski odbor je imel sejo, 

na kateri je sklepal, v katero hišo se naj pre

seli občinska pisarna. Občinski sluga je »bobnalc 
le pri nas pri cerkvi in v »gorenščeku«, kakor 
da bi bili Pečarovci (Sv. Sebeščan) samo pri teh 
hišah, čudimo se, da niso sporočili tudi Vogrin

čiču ali Borojčnjekojci, kajti tu bi bilo narav

nost izvrstno, ker je okrog drevje, ki daje kras

no senco in tu bi bili nekateri bolj svobodni. Ve

ra menda tega ni ovirala, saj je en katoličan in 
en luteran. Prišlo je pet ponudb. Dve je občin

ski odbor takoj odbil in so prišle na glasovanje 
le tri ponudbe, in sicer kar dve v gostilničarskih 
poslopjih. Zelko, katoličan blizu cerkve, je po

nudil svojo sobo eno leto brezplačno, pozneje pa 
po 50 din mesečno, Z6kš, katoličan blizu cerkve, 
je ponudil lepo, prostorno sončno sobo do novega 
proračuna brezplačno, pozneje po 50 din meseč

no, Kodila, luterangostilničar, 20 minut od cer

kve, mesečno po 150 din. 
Za Kodilov lokal je glasovalo 

devet odbornikov — vsi luterani, za lokale pri 
cerkvi, kjer so samo katoličani, pa je glasovalo 
le šest odbornikov. Vsi katoliški odborniki so 
glasovali za lokale pri cerkvi. Ti lokali so pri

merni, res v Pečarovcih, dostop najlažji in po

ceni so. Čudimo se, da višja oblast to mirno gle

da, ko občina tako razmetava denar, ko pa ima 
nad 200.000 din dolga. Da nekateri ne bi radi 



hodili v bližino cerkve, je sicer razumljivo, pa 
se na posameznike ne more nihče ozirati. Tudi 
to se nam zdi nerazumljivo, kako smejo glaso

vati za kraj pisarne tudi odborniki, ki več ne 
spadajo pod našo občino, če višja oblast ne bo 
naredila v tem oziru reda, se bomo seveda pri

tožili. Občinski denar je nas vseh, ne pa posa

meznih odbornikov. Naravnost smešno se nam 
že vse skupaj zdi, oziroma neke vrste komedija. 
Ali je bo kmalu konec? 

Sv. Sebeščan. Kolikor nam je znano, bi moralo 
žolske otroke v cerkvi nadzorovati učiteljstvo, 
pa žal večkrat ni v cerkvi nobenega učitelja, ozi

roma učiteljice. Dva hodita na kor, otroci pa so 
brez nadzorstva. Ali se to godi iz komodnosti, 
ali iz verske mlačnosti? — 20. januarja smo ob

hajali god farnega patrona sv. Sebeščana. Pri

digal nam je g. župnik Horvat Franc iz Vel. 
Dolenčev. 

Mačkovci. Zadnji torek je bila občinska seja 
precej huda. Naš občinski odbor ima 13 lutera

nov in le pet katoličanov. Večina je napadala 
tudi katoliškega župnika v Pečarovcih, češ, da 
naj pop pusti občino pri miru itd. itd. Obrnil 
sem se na g. župnika in ta mi je povedal glede 
tega približno sledeče: Preden sem prišel sem, 
so že občani vložili prošnjo za prenos sedeža v 
Pečarovce in so navedli razloge, preko katerih 
ne bi smela iti nobena pravicoljubna oblast. Pa 
takrat se na pravico menda ni gledalo. Na proš

njo občanov sem res napisal v njihovem imenu 
nekaj pisem in oblast je ugodila njihovi upra

vičeni prošnji. Če nimamo pravice, se naj neza

dovoljneži pritožijo na državni svet in če jim ta 
ugodi, se bomo temu sklepu tudi mi pokoravali. 
Naj dokaže občinski odbor samo eno krivico, ki 
bi jo mi komu prizadeli. Napadu na občinski 
seji se niti malo ne čudim in se za tako besedi

čenje niti ne zmenim. Tudi takrat so me napa

dali, ko sem prosil, da bi v šolske prostore dali 
križ. 


